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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR LUKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

KLASA:  026-02/20-01/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-18 
Rijeka,  07.12.2020. 
                     
 
              

ZAPISNIK 
20. SJEDNICE VMO LUKA 

 
20. sjednica VMO Luka održana je 07.12.2020. (ponedjeljak) s početkom u 18.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

• Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 

• Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

• Joško Vitezica, član VMO 

• Davorka Milanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

• Daina Glavočić, članica VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 19. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 28.10.2020. godine: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Usvajanje financijskog plana za 2021. godinu 
2. Tisak ovogodišnjeg broja Bulletin-a 
3. Program Djeda Mraza 
4. Komunalna pitanja 
5. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 
Predsjednik Vijeća dao je prisutnima na razmatranje Financijski plan za 2021. godinu, koji je 
izrađen temeljem usvojenih programskih aktivnosti Vijeća MO Luka za 2021. godinu. Predložio je 
da se Financijski plan usvoji ukoliko nema primjedbi. Primjedbi nije bilo. 

Zaključak: 
Nakon što je razmotren, Financijski plan Vijeća MO Luka za 2021. godinu jednoglasno je 
usvojen.  
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AD 2 
 
Vijećnici su se upoznali sa radnom verzijom ovogodišnjeg broja Bulletina koja će im po završetku 
sjednice biti dostavljena i putem e-maila, kako bi dali eventualne primjedbe ili dopune. Ukoliko ih 
ne bude bilo, Bulletin će se poslati u tisak.  
 
 
AD 3 
 
Program Djeda Mraza 
Vijećnici su razgovarali o ovogodišnjem programu Djeda Mraza. Obzirom na trenutnu situaciju 
vezanu za pandemiju COVID 19 virusa, ove godine program za djecu neće se moći organizirati na 
uobičajen način. Tajnica je informirala prisutne da je lokalni stožer uskratio suglasnost mjesnim 
odborima koji su je zatražili za održavanje bilo kakvih priredbi koje uključuju prisutnost djece.  
Stoga je nakon diskusije odlučeno je kako slijedi u zaključku. 

Zaključak: 
Pokloni za djecu podijeliti će se roditeljima na otvorenom prostoru ispred HNK Ivana pl. 
Zajca u subotu, 19.12.2020., o čemu će tajnica obavijestiti sve roditelje prijavljene djece.   
 
 
 
AD 4 
 

• Urušavanje dijela balkona sa zgrade ex Transadrie  
Mjesnom odboru Luka mail-om se 04.11.2020. obratio se građanin sa molbom za hitnim 
postupanjem. Naime dan ranije, 03.11.2020. sa zgrade Transadrije odlomio se velik komad erkera 
(balkona) s južne strane zgrade u Verdijevoj ulici.  Mail građana tajnica je proslijedila komunalnom 
redarstvu i zatražila hitno postupanje. U svom odgovoru Direkcija za komunalno redarstvo ističe da 
ovaj slučaj ne spada u njihovu nadležnost, već su pismenim putem o svemu obavijestili Službu 
građevinske inspekcije i zatražili njihovo postupanje. 
 

• Nedostatak rasvjete u Verdievoj ulici i na Riječkom lukobranu 
Tajnica je informirala vijećnike da su se građani se obratili MO Luka zbog nedostatka rasvjete na 
kraju lukobrana i u Verdievoj ulici. Za lukobran je obaviještena Lučka Uprava, a za Verdievu 
Energo d.o.o. 
 

• Nemogućnost prilaza vatrogasnog vozila u Ulicu Matije Gupca 
Tajnica je informirala vijećnike da se mjesnom odboru obratila građanka koja stanuje u Ulici Matije 
Gupca i najavila svoj dolazak u MO. Razlog tome je nemogućnost prilaza vatrogasaca zbog 
požara koji je u zgradi Matije Gupca 15 buknuo u srpnju 2020. Zatražiti će od mjesnog odbora 
pomoć kako bi se nadležnim službama podnio zahtjev za osiguranje prilaza interventnim vozilima u 
Ulicu Matije Gupca.  
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19.00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

Davorka Milanović Stefan Mataja Mafrici 
 


